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1 Inledning 
Efter en fantastisk insats från många medlemmar kunde vi inviga den renoverade övervåningen i 

Lillsjöstugan med en fest i början på mars. Så här ett år senare känns det fortfarande lika trevligt att 

besöka stugan och det verkar som att många medlemmar trivs med att vara där. 

Med lite tur lyckades vi genomföra Kolmårdsdubbeln 2024 men det var på håret att snön satte 

stopp för oss även i år. Med finfina insatser genomförde vi bra tävlingar på den lilla och gemytliga 

arenan vid Lilla Bergsätter. Årets nykomling i orienteringssverige, stafettligan, stuvade om i 

stafettkalendern och vi fick färre deltagare än förväntat men förhoppningsvis vänder det till vår 

fördel 2026 då det är vår tur. 

På tal om stafettligan, säsongen startade med en mycket spännande premiär hos FK Göingarna. Den 

som följde TV-sändningen kunde se våra snygga klubbkläder titt som tätt i bild och det var en riktig 

pangstart för oss som senare följdes upp med starka insatser i stafettligan. 

Vi har varit flitiga orienterare även i år, 495 starter i närtävlingar och hela 1194 start i individuella 

tävlingar under året. På medaljsidan har vi inte heller gått tomt, läs mer under tränings- och 

tävlingskommittén. 

Året har förstås också präglats av planering av 2025 års arrangemang, i synnerhet 10MILA och 

Kolmårdsdubbeln. I skrivande stund är det bara 3 månader kvar till 10MILA och det verkar som att 

det mesta flyter på bra, jag tror det kommer bli en mycket lyckad och uppskattad tävling. 

Förhoppningsvis ger det också ett bra tillskott till vår kassa som har utmanats med inställd 

Kolmårdsdubbel 2023, en omfattande renovering och lägre deltagarantal Kolmårdsdubbeln 2024. 

 

Låt oss ha ett roligt år 2025! 

 

 

Ordförande 

Erik Engvall 
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2 Organisation 
Nedan listas de personer som varit aktiva under 2023 i styrelsen, kommittéer och övriga grupper 

inom klubben 

2.1 Styrelsen 
Erik Engvall, Ordförande 

Jenny Östlund, Vice Ordförande 

Karin Gundberg, Sekreterare 

Mikael Håkansson, Kassör 

Ledamöter: 

Sofia Karlsson 

Sofia Westerberg 

Jenny Röjgård 

Esko Leinonen 

2.2 Kommittéer 2024 

Anläggningskommitté 

Ansvarar för drift, underhåll och tillsyn av samtliga byggnader inklusive berörd maskinutrustning, 

elljusspår, utmärkta spår samt Östgötaleden. Uthyrningsverksamhet av klubbstugorna i Lillsjön och 

Strömsfors.  

● Magnus Hedegård Stugvärdar Lillsjön:  

● Eva-Karin Jönsson (Lillsjön) 

● Thomas Johansson (Lillsjön) 

Stugvärdar Strömsfors:  

● Torbjörn Almgren 

● Robert och Marie Håkansson 

Arrangemangskommitté 

Utser ansvariga för våra stora arrangemang Kolmårdsdubbeln och Höstmilen, men också för MTB-

OLtävlingar, NOK-träningar, Ungdomsserien och Naturpasset. Ansvarar tillsammans med 

Kartkommittén för långtidsplan vad gäller större tävlingar och kartframställning.  

● Maria Nordwall (sammankallande)  

● Kennet Lindqvist   

● Gunnar Melin   

● Henrik Vuorinen  

● Ebba Hedegård  
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Breddkommitté 

Ansvarar för klubbresor och klubbmästerskap samt trivselaktiviteter såsom Årsfest, Luciafirande 

och Skinkrace. 

● Erik Engström (sammankallande)  

● Eva Karin Jönsson  

● Magnus Hedegård  

Elit- och juniorkommitté 

Ansvarar för verksamheten för juniorer och seniorer inklusive elitverksamhet. Organiserar 

tävlingsresor till Silva League och SM. Ansvarar tillsammans med Breddkommittén för resor till 

Tiomila och 25-manna. Utser uttagningskommitté för juniorer och HD21. 

● Magnus Johansson (sammankallande)  

● Mikael Westerberg  

● Jenny Röjgård 

● Emil Ljungemyr 

Kartkommitté 

Ansvarar för kartframställning (nyritning och revidering), Kartbanken och markfrågor.  

● Peter Berggren (sammankallande) 

● Bengt Schwarz 

● Fredrik Aldén  

Skidkommitté 

Ansvarar för skidverksamheten för både ungdomar och vuxna inkl Vasaloppsåkare. Skidorientering. 

Skidtävlingar. Skotrar och skidspår.  

● Henrik Ljungemyr (sammankallande)  

 

Sponsorkommitté 

Ansvarar för sponsoravtal, kläder, profilprodukter, logga och liknande.  

● Mikael Håkansson 

 

Tränings- och tävlingskommitté 

Ansvarar för OL-träning året om, löpträningar, styrketräning och innebandy vintertid. 

Tävlingsaktiviteter. Utser reseledare och UK HD35+. 

● Mikael Westerberg (sammankallande)  

● Emil Ljungemyr  

● Klas Johansson  

● Märta Engberg 

  

Sign.com Document ID: 2d2f664b8b - Page 5/14



 

5 
 

Ungdomskommitté 

Ansvarar för nybörjarkurser, ungdomsträningar, ungdomsläger, tävlingsresor för ungdomar och 

skolkontakter. Utser UK för HD12-HD16  

● Nicklas Levinson (sammankallande)  

● Henrik Pilvinge 

Hemsida 

● Ansvarig person saknas 

Medlemsansvarig 

Ansvarar för medlemsregistret och debitering av medlemsavgifter  

● Anna Håkansson 

Klädansvarig 

Ansvarar för beställning kläder och klädlager  

● Annica Berggren  

Medlemsavgifter 
Medlemsavgift: 200 kr/vuxen och 100 kr/ungdom t.o.m. 20 år  

Medlems- och träningsavgift: 600 kr  

Medlems-, tränings- och tävlingsavgift: 1.000 kr/vuxen och 400 kr/ungdom t.o.m. 20 år 

3 Anläggningskommittén 
3.1 Anläggningar 
Kommittén har under året ansvarat för skötsel och underhåll av våra klubbstugor och våra spår vid 

anläggningarna Lillsjön och Strömsfors. Renoveringen av Lillsjöstugan är klar och resultatet blev fantastiskt 

bra. Övriga insatser har varit av karaktär löpande underhåll såsom exempelvis reparation av värmepump i 

Strömsfors, utbyte kökskran Strömsfors med mera. Kan konstateras att allt fungerar med våra stugor och att 

allt är i bra brukskick för våra aktiviteter. 

3.2 Östgötaleden och motionsspår 
Löpande arbete med spåren i form av utbyte trasiga armaturer samt bortforsling av nedfallna träd och 

grenar. Inga större arbeten är planerade med spåren i dagsläget. 

Avtalet med Norrköpings kommun gällande skötsel och tillsyn av de sträckor som vi ansvarar för på 

Östgötaleden har sagts upp och kommer att ersättas med ett nytt avtal. Detta avtal ger os en större 

ersättning än tidigare vilket är positivt. En sträcka på leden kommer att tas bort och ersättas med en ny 

sträckning. Arbetet med att göra ny utmärkning kommer att utföras av vår förening mot extra ersättning.  

3.3 Övrigt 
Dialogen med Norrköpings kommun fungerar mycket bra och det känns att de sätter värde på samarbetet 

med vår förening. 
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Anläggningskommittén har också varit behjälpliga vid föreningens arrangemang vilket uppskattas av 

arrangemangsansvariga. 

4 Arrangemangskommittén 
4.1 Vintermilen 
Tyvärr blev det ingen Vintermil i år heller trots att året började rätt bra med vinter och snö. Men det har varit 

så många snöfattiga vintrar, så det har varit svårt att tro på att det ska gå att arrangera en skidtävling på våra 

breddgrader. Så vintermilen får nog ligga i dvala ett tag framöver. 

4.2 Kolmårdsdubbeln 
Efter en lång period med barmark kom vintern återigen tillbaka lagom till att vi skulle arrangera vår 

Kolmårdsdubbel. Det var dock inte lika mycket snö i markerna som året innan, så vi beslutade oss ändå för 

att genomföra tävlingen. Det blev en del extrajobb förstås på grund av blötsnön, som föll när Arenan skulle 

byggas upp. Letros stora tält kapsejsade under snömassorna, men som tur var blev ingen allvarligt skadad. 

Arenan var placerad vid L Bergsätter, där vi hade röjt bort en massa sly för att göra plats för upplopp, marka 

och publikplatser. Deltagarna verkade nöjda med orienteringsutmaningarna trots att det var spårsnö och vi 

fick stryka rankingen i elitklasserna. På Medeldistansen hade vi trots allt rätt gott om deltagare, nästan 800. 

Däremot hade vi mindre än hälften så många som vanligt på Kolmårdskaveln, 680 deltagare. Så få deltagare 

har det aldrig varit sen tävlingen startade 1972(med undantag 1975 då tävlingen kördes som en speciell 

sommarkavle vid Skinnarbo med 633 deltagare). Orsaken var att elitlagen uteblev, eftersom SOFT valt att 

arrangera den nya Stafettligan såväl helgen innan som efter vår tävling. Tävlingsledare var Ebba Hedegård 

och Maria Nordwall och banläggare Gunnar Melin, Sverre Röjgård och Anders Eklund. 

4.3 Höstmilen 
Höstmilen genomfördes sista helgen i oktober. Totalt var 763 löpare anmälda varav 527 st i huvudklassen 

med den klassiska långa banan på 10,6 km från Sörsjön till Lillsjön. Antalet startande var totalt 662 st varav 

451 st i huvudklassen. Tävlingsledare var återigen Johan Malm. 

4.4 Ungdomsserie och NOK 
Ungdomsserien med NOK arrangerades i maj vid Lillsjön med ungdomsledarna som ansvariga 

funktionärer och Henrik Vuorinen som banläggare. NOKträningen i augusti i Dvardala på vår 

nyritade karta från 2023 lockade hela 189 deltagare, vilket nog är rekord för våra NOKträningar. 

Anders Eklund och Emil Ljungemyr var banläggare. Även Peking night i oktober drog ovanligt många 

deltagare, 82 stycken. Tävlingen genomfördes i Strömsfors med Jenny Röjgård som banläggare. 

4.5 Veteran OL 
Veteranorienteringarna dagtid har fortsatt att vara populära och samlar deltagare från både 

Östergötland och Sörmland. OK Kolmården stod som värd i september med samma tävlingscentrum 

som Kolmårdsdubbeln vid L Bergsätter. Anders Eklund var banläggare. Tävlingen samlade 82 

deltagare. 

 

4.6 MtB OL 
En deltävling i Östgötacuppen arrangerades av Henrik Pilvinge och Henrik Vuorinen i Strömsfors i 

september. Det krävs specialkarta för cyklingen där framkomsten på olika stigar och vägar ska vara 

redovisade. Tävlingen lockade bara 28 deltagare, men roligt att OK Kolmården kan vara med och 

arrangera. Sporten kommer säkert att växa framöver och Kolmården har ju flera framgångsrika 

Sign.com Document ID: 2d2f664b8b - Page 7/14



 

7 
 

deltagare på SM, EM och till och med VM, där syskonen Röjgård tagit många medaljer. 

Förhoppningsvis kan det locka fler att prova på OL grenen i framtiden.  

 

4.7 Träningspaket 
Trots den dåliga uppslutningen på Kolmårdskaveln och att en del klubbar dessutom ställde in sina 

träningsläger pga snön, så sålde vi ändå 168 träningspaket både till klubbträningar och enskilda. I år 

använde vi återigen terrängen vid L Älgsjön , norr om Ågelsjön och Lillsjön. Dessutom utnyttjade vi 

den tekniskt och fysiskt krävande terrängen i Dvardala för ett träningspaket med 

medeldistansbanor. Ansvariga och banläggare var Bengt Schwartz och Maria Nordwall. 

4.8 Naturpasset 
Naturpasset genomfördes även i år vid L Älgsjön, Arkösund och Lillsjön. Tyvärr når vi inte upp till 

rekordförsäljningen under pandemiåren, men det är en trogen skara som återkommer år efter år 

och vi sålde ca 200 paket. Dessutom får våra sponsorer ca 50 paket varje år till sina anställda. Maria 

Nordwall var ansvarig för Naturpasset med mycket god hjälp av Nisse Sjödin och Gösta Brunell. 

4.9 Tipspromenader 
Tipspromenaden i Strömsfors lades ned 2023, men några söndagar med tipspromenad 

arrangerades ändå under våren 2024. De blev som ett tack och en bonus till den lilla grupp 

deltagare som varit tipspromenadens ryggrad de sista åren. År 2025 blir det inga tipspromenader, 

men vem vet om intresset ändå återkommer i framtiden. Ett stort tack till Robert Håkansson, som 

lagt ner mycket tid och möda för att hålla tipspromenaderna igång trots vikande deltagarantal de 

sista åren. Alldeles säkert har det gett klubben god PR på orten. 

4.10  Veterangruppen 
Våra veteraner åker runt och deltar regelbundet på veteranorienteringarna, som arrangeras i 

Östergötland och Sörmland. Veteranerna ansvarade för en tävling i september vid L Bergsätter. 

Flera av veteranerna är aktiva funktionärer i klubben, både på våra arrangemang och med 

underhållsarbete på våra spår och leder. Klubben hade även i år några representanter på 

veteranVM i Åbo, där Maria Nordwall blev bronsmedaljör i sprint i D70klassen. Även på veteranSM i 

Roslagen var klubben representerad med några få löpare. Bäst lyckades Maria Nordwall med brons 

i sprint i D70. 

5 Breddkommittén 
27 maj avgjordes Sprint-KM vid Finspångs slott i samarbete med LiU och Finspångs OK. 47 löpare 

från OK Kolmården i åldrarna HD10 till H80 kom till start och fick en härlig upplevelse i både 

slottspark och centrala Finspång. 

Årets klubbresa gick till Karlsborg 14-15 september med 25 pers. Vi bodde på Ediths pensionat 

alldeles intill fästningen. Efter ett träningspass i skogen hos SOK Träff testade vi sedan sprintkartan 

inne i fästningen med en utmanande kommunikationsbudkavle. Där var mobiltelefonerna enda 

verktyget och alltså ingen karta eller kompass. Jättekul och spännande initiativ från Ebba och 

Magnus Hedegård! På söndagen körde bussen oss till Godegård och TGOK:s Lång-DM där vi fick 

tuffa banor att avsluta helgen med. 
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Skinkrace 2024 gick 15 december vid Lillsjöstugan med utmanade orienteringsbanor lagda av 

familjen Melin. 35 tävlande kämpande hårt innan gröt och smörgås serverades. 

6 Elit- och juniorkommittén 
2024 var det åter lite fler tävlingar i närområdet med både SM-tävlingar i Sörmland och 10mila i Nynäshamn. 

Junior- och elitgruppen har haft upp runt ca 15 aktiva under året. 

Träningar och Träningsläger 

Under försäsongen har vi utöver ordinarie träningar arrangerat ett par träningsdagar. Vi har även haft en 

pre-camp på Jukola och några har varit i Spanien på försäsongsläger och tävling. 

Kavlar 

Under ”vårkavlarna” kan nämnas en 15:e för herrarna i Stigtomtakavlen  

I 10Mila kom herrarnas förstalag 48:a och de båda damlagen 65:a respektive 99:a 

I Jukola blev det en fin 29:e plats med Emil Ljungemyr, Leo Johansson, Robbin Kantarp, Marton Csoboth, 

Kacper Kuca, Oskar Leinonen och Emil Tellsén 

I Venla slutade damerna med  113:e. I laget sprang: Alva Karlsson, Sofie Ettling, Ebba Skullman, och  Kerstin 

Ljungemyr 

 

I stafettligan som innehåller ett antal deltävlingar (däribland 10mila och Sprintstafett-SM) där både dam, 

herr och mixed-stafetter räknas tog OK Kolmården en imponerande 14:e plats (mixed) bland alla Sveriges 

klubbar. 

SM-tävlingar.  

Vi hade under året följande topp-tio placeringar: 

Natt-SM, Yrsa Röjgård 7:a i D20 

Sprint -SM, Annie Lund på fjärde plats i D20 och Ebba Skullman på delad 9:e plats i D18 

I Sprint-Stafetten kom OK Kolmården med Annie Lund, Emil Ljungemyr, Ebba Skullman och Leo Johansson 

10:a 

SM-Ultralång, Alva 7:a i D20 

SM-Medel Yrsa Röjgård 10:a i D20 

SM-Stafett, D20 8:e med Alva Karlsson, Ebba Skullman och Annie Lund i laget. 

Swedish League 

I totalen blev det följande resultat: 

Emil Ljungemyr blev 10:a (H21) 

Marton Csoboth 11:a (H18) 

Alva Karlsson 11:a (D20) 

Sofie Ettling 20:e (D20) 

Leo Johansson 28:a (H21)  

DM 

I DM Stafetten blev det stafettguld i både H21 och D21 till OK Kolmården i övrigt se breddkommitténs 

årsberättelse. 

Nyförvärv och förluster: 

Till säsongen fick vi ett fint nytillskott genom Ebba Skullman i D18. 

Vi har även haft fyra lovande polska juniorer Julia Biskupska, Natalia Kurtycz, Jasmina Olejnik, Antionia 

Sign.com Document ID: 2d2f664b8b - Page 9/14



 

9 
 

Slonska som sprungit för oss i Stafettligan och 10mila.  Marton Csoboth i H18 sprang ju redan i slutet av året 

innan men började på allvar i år genom att imponera i både 10mila och Jukola samt i sista deltävlingen då 

han slutade 11:a trots deltagande bara i de sista två deltävlingarna. 

Kul också med ett par nya seniorer, Sven Engström och Tove Flodman, till klubben. 

Sammanfattningsvis ett bra år med många fina insatser och roliga aktiviteter. 

Nu ser vi fram emot 2025. 

7 Kartkommittén 
Nyritning av Åbykartan med sprintkarta 

Detta projekt omfattar slutförandet av nyritningen av Åbykartan med en integrerad sprintkarta. En ny 

skogskarta över Ngami och Gransjönäsområdet på 10,5 kvkm samt en ny sprintkarta över Åby centrum på 2 

kvkm finns nu tillgängliga för klubben. 

Ny ritning av området väster om Krokek till Getåravinen 

En ny karta av området väster om Krokek fram till Getåravinen genomförs. Kartan, som kommer att täcka 

cirka 8 kvadratkilometer, ska användas till Kolmårsdubbeln 2025 och ritas av Johan Ek Larsson. Kartan 

beräknas vara klar nu i början av 2025. Kartan kommer tilldelas namnet Torsviken. 

Enklare revideringar av träningskartor 

Löpande uppdatering och revidering av träningskartor för att inkludera bland annat nya hyggen och stigar.  

Förberedande arbete med ny karta runt Skinnarbo till Kolmårsdubbeln 2026 

Planering och inledande kartarbete till ny karta av området runt Skinnarbo inför Kolmårsdubbeln 2026.  

MTB-Karta väster och norr om Krokek  

Ny MTB-karta har ritats över området väster och norr om Krokek av Sverre Röjgård och Henrik Vuorinen  

8 Skidkommittén 
Skidsäsongen 2024 blev den bästa på länge! Snön kom tidigt och gjorde möjligheten för skidspår bättre än på 

väldigt länge. 

Spåren var bra redan innan jul, både i Lillsjön och i Strömsfors. 

En rejäl storm med tung fastfrusen snö på träden i mellandagarna gjorde att hundratals träd blåste ner över 

främst spåren i Lillsjön. En magisk insats av jullovslediga medlemmar och andra gjorde att röjningsarbetet 

gick snabbt. Under tiden så spårades det nere på gärdena i Jursla vilket många passade på att njuta av. 

Vintern höll i sig länge och alla Vasaloppstränare hade bra spår att åka i till i början på mars. 

Bandsatsen till fyrhjulingen har gjort underverk för att underlätta spårningsarbetet och kvalitén på 

skidspåren i Jursla. Skotrarna både i Strömsfors och Lillsjön behöver en översyn då det är en del 

handpåläggning för att de ska fungera när de väl behövs. 

I flera bl.a. tävlingar i Finspång och Boxholm höll sig Kolmården väl framme i resultatlistorna. 

Under Vasaloppsvecka hade klubben totalt 33 friska deltagare som deltog i något av loppen.  
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9 Tränings- och tävlingskommittén 
9.1  DM 2024 
Klubbens distriktsmästare 2024 var: 

D12 Siri Engvall   (medel, natt, lång) 

D14 Ella Engvall  (sprint, medel, natt) 

D18 Ebba Skullman (sprint, natt, lång) 

D20 Sofie Ettling  (medel) 

D20 Alva Karlsson  (lång) 

D40 Emma Kantarp (medel, natt) 

D40 Karin Engvall   (sprint) 

D45 Veronica Lund (sprint) 

D50 Jenny Röjgård (lång) 

D70 Maria Nordwall (sprint, lång) 

H12 Markus Kantarp (natt) 

H21 Leo Johansson (sprint) 

H21 Emil Ljungemyr (lång) 

H40  Magnus Blomgren (medel) 

H50 Jonas Johnsson (sprint) 

H55 Mats Röjgård  (medel, natt, lång) 

H65 Bengt Schwartz (sprint, natt, lång) 

H75 Per Wirén  (natt) 

Vid årets DM-stafett fick klubben fyra segrar genom D14-, D21-, H21- och H210-lagen. Vi hade totalt 

13 startande lag. 

Totalt erövrade klubben 60 individuella DM-medaljer i olika valörer (30 guld, 16 silver och 14 

brons). Detta är klart fler än säsongen 2023 (58 st).  

I år hade vi vid de individuella DM-tävlingarna (sprint, medel, natt, lång) 151 startande löpare, vilket 

var klart fler än 2023 (111 st).  

9.2  25-manna 
Årets upplaga av denna elit-, bredd- och ungdomsstafett gick av stapeln vid friluftsområdet Rudan, 

Haninge med 355 startande lag. 

Klubben startade med två lag och hade en gemensam bussresa upp till tävlingen. Förstalaget sprang 

till sig en 48:e plats medan andra laget tyvärr inte blev godkända.  
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I fint höstväder serverades varm soppa vid klubbens vindskydd och alla trivdes. 

9.3  Träningsverksamhet 
Söndagarnas “Vinterträningar” genomfördes vid våra klubbstugor som vanligt. Banorna var också 

som vanligt lagda av Peter Berggren och Klas Johansson. Vinterträningarna har även detta år varit 

de träningar som lockat flest deltagare.  

Vi har också haft styrke-/cirkelträningar i Jurslahallen med Märta Berggren som huvudansvarig.  

“Tekniktorsdagar” har under vår- och höstsäsongen arrangerats av klubbmedlemmar med både 

korta, lite lättare banor och riktigt tuffa för elitlöparna. Träningarna har lockat både yngre och äldre 

löpare.  

Torsdagarna har under vinterhalvåret varit “Kolmården Night”-kvällar för alla som gillar OL/löpning 

med pannlampa.  

10 Ungdomskommittén 
10.1  Träningar 
Måndagar har även detta år varit dagen då vi kört våra ungdomsträningar. Mellan mars och oktober är det 

orienteringsträning och under vintermånaderna kör vi intervallträningar. Under sommarhalvåret har det 

varit ca 40 ungdomar som har varit med mer eller mindre regelbundet på våra träningar. Vi är uppdelade i 

fyra grupper beroende på ålder och svårighetsgrad. Vi är 10 tränare som planerar och genomför träningarna. 

Utöver det har vi stor hjälp av deltagande föräldrar som gör att vi kan ge alla ungdomarna det stöd de 

behöver. På vintern kör även de äldre ungdomarna intervallträning på bana i Himmelstalundshallen på 

fredagskvällar.  

10.2  Nybörjarkurs  
Nybörjarkursen drog som vanligt fullt hus. Ca 20 ungdomar var med hela säsongen. Upplägget är att man 

deltar i nybörjargruppen under våren för att sedan slussas ut i den grupp som man passar bäst i, dels i ålder 

men också efter orienteringskunskap. Flera testade på hur det kan vara att köra ungdomsserietävling. Vi har 

goda förhoppningar om att flertalet av nybörjarna fortsätter i våra träningsgrupper när vi drar i gång i vår 

igen.  

10.3  Sommarlägret  
Årets sommarläger var en resa till Västergötland och deltagande på Kinnekullasprinten i Axvall samhälle på 

lördagen och Sommarlandssprinten inne på Skara sommarland på söndagen. Regn och ruskigt väder till trots 

bjöd helgen på rolig orientering och trevligt umgänge.  

10.4  Stafetter  
Vi har haft ungdomslag på de flesta av våra kända stafetter. Måsenstafetten, Stigtomta, Tiomila, Stafett-DM 

och Ekorren Cup. På tiomila som i år gick i Nynäshamn hade vi två kompletta ungdomslag från OKK vilket var 

årets höjdpunkt. Flera av ungdomarna har testat att springa stafett för första gången vilket vi hoppas ska ge 

mersmak.  

10.5  Läger och tävlingar  
OKK hade deltagande på följande läger/tävlingar: Försäsongslägret, USM-läger i Härnösand, Rikslägret i Idre, 

Distriktsmatchen, Götalandsmästerskapen, Ungdoms-SM och Eftersäsongslägret. Dessa läger/tävlingar som 

arrangeras genom Östergötlands orienteringsförbund är om man frågar ungdomarna själva höjdpunkterna 
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på orienteringssäsongen. Såklart åkte vi även i år till Falun och var med på Daladubbeln i oktober, detta år 

åkte vi gemensamt i en stor buss vilket var mycket uppskattat. Som vanligt en rolig resa med väldigt fina 

prestationer både på tävlingsbanan och i den så viktiga utklädningstävlingen. 

11 Ekonomi 
Renoveringen är nu klar och belastade året med cirka -216 tkr. Det tillsammans med årets resultat 

på -417 tkr gör att vi landar på ett totalt negativt resultat på -633 tkr. Vårt eget kapital ligger på 1 159 

500 kr varav 788 495 kr i likvida medel. 

 

Det höga negativa resultatet beror bland annat på en betydligt tunnare Kolmårdsdubbel, där vi 

under året fått in 150 tkr mindre än beräknat (dock försvinner cirka en tredjedel av det i kostnader till 

SOFT). Det har även tävlats mer, men också blivit dyrare att tävla under året, vilket innebär ca 150 

tkr mer i kostnader än beräknat. Efter startkostnader så är “Karta” vår absolut största post för året 

på nästan 200 tkr för en ny fin karta i Krokek och Åby. 

 

Även om vi fortsatt har en stark kassa för att vara en ideell förening så behöver vi nu efter två år 

med extremt höga negativa resultat vända det hela och få mer balans på verksamhetsårets utgifter 

och intäkter.  

Med ett lyckat 10mila kommer det så klart att stärka 2025 års kassa, men det kan vara bra att tänka 

att det ska användas på några fler år än bara rädda upp året som kommer. Självklart hoppas vi ju 

även på starkt deltagande på Kolmårdsdubbeln. 

Styrelsen kommer att jobba aktivt nu i början av året med att analysera vad vi kan göra på både 

kostnads- och intäktssidan, och här får du som medlem också gärna hjälpa till. Kan vi få till 

samarbeten som sänker kostnader eller ökar intäkterna? Utför vi jobb som vi skulle kunna få betalt 

för? Det är frågor som vi nu kommer att beröra aktivt, så att 2025 vänds till ett ekonomiskt mer 

positivt år än 2024. 

 

För övrigt resultat hänvisas till redovisat bokslut. 
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